
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 

 

Nummer DOC-19-200853 

Zaaknummer Z-18-046220 

Naam commissielid G. van Keulen 

Fractie GroenLinks 

Onderwerp Commissievragen Groenlinks agendapunt 4.6 Rvs Vaststellen 

APV Medemblik 2020 

Datum waarop de vraag is gesteld 11 november 2019 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  1. Kunt u in het kort aangeven waarom de volgende artikelen in de APV zijn komen te 

vervallen? 

* Het rookverbod in bossen en natuurterreinen 

* Rijden over bermen en dergelijke 

* Handel binnen openbare inrichtingen 

* Handel in horecagelegenheden 

* Vergunningplicht lichtreclame 

* Parkeren van voertuigen van autobedrijven e.d 

Antwoord  

2. Uit de lijst met monumentale bomen van de Bomenstichting blijkt dat de kern 

Medemblik veel waardevolle bomen heeft. Hoe kan het dan dat Medemblik niet is 

vertegenwoordigd op de lijst met waardevolle bomen, afgezien van enkele exemplaren 

op de Nijverheidsweg? 

Antwoord  

3. Als we de Bomenlijst mogen geloven, staan er 19 waardevolle bomen in Opperdoes. 

Acht daarvan staan op terrein dat doorgaans tot Twisk wordt gerekend en van de 

overige 11 waardevolle bomen, staan er 10 op particulier terrein en slechts 1 op 

gemeentegrond. Deze cijfers wekken de indruk dat de gemeente de afgelopen jaren 

weinig zuinig met het bomenbestand in Opperdoes is omgesprongen. Is die conclusie 

juist? 

Antwoord  

 

 


